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Amit a cukorgyárak privatizációjának folyamatát feltáró jelentésből nagyon hiányoltam, az a
felelősségrevonás illetve a tanulságok levonása volt annak érdekében, hogy ez a folyamat ne
ismétlődhessen meg. Rámutattam a gyarmatosítás (privatizáció) és az államadósság közötti
összefüggésre: amíg nem vetjük fel az államadósság újratárgyalását, addig azt csak a nemzeti
kincsünk felélése mellett tudjuk törleszteni. Félő, hogy a földmoratórium 2014 áprilisában való
lejártával a magyar termőföld ugyanarra a sorsra juthat, mint cukorgyáraink. Ezért felkértem
honfitársaimat, hogy - szilárd belső lelkiismeretükre és  hazaszeretetükre hallgatva -  a magyar
termőföld és vízkészlet magyar  kézben tartása érdekében még most hozzanak létre egy 
parlamenti  bizottságot.
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